
Disease Group
疾病類別

2003 2004 2005

O00-O07 Pregnancy with abortive outcome
流產結局的妊娠

 0           0           1          

O10-O92 Other direct obstetric deaths
其他直接產科死亡

 2           2           1          

O98-O99 Indirect obstetric deaths
間接產科死亡

 0           0           0          

O95-O97 Remainder of pregnancy, childbirth and the puerperium
妊娠、分娩和產褥期的剩餘部分

 0           0           0          

Total Number of Maternal Deaths
孕婦死亡總人數

 2           2           2          

Maternal Mortality Ratio (number of maternal deaths per 100 000 registered live births)
孕婦死亡比率  (按每十萬名登記活產嬰兒計算的孕婦死亡人數 )  4.2           4.1           3.5          

Notes: Classification of diseases and causes of death is based on the International Statistical Classification of Diseases and Related Health Problems 
(ICD) 10th Revision from 2001 onwards.  Figures from 2001 onwards may not be comparable with figures for previous years which were 
compiled based on the ICD 9th Revision.

註： 由二零零一年起，疾病及死因分類乃根據 《疾病和有關健康問題的國際統計分類 》 (ICD)第十次修訂本。二零零一年及以後的數字
未必可與以往年份根據 ICD第九次修訂本所編製的數字互相比較。
Chinese terms of disease groups are based on those compiled by WHO Cooperation Center of Disease Classification, Beijing as the benchmark.
疾病類別的中文名稱是以北京世界 生組織疾病分類合作中心所編譯的疾病名稱作為基準。衞

Detailed List No.
ICD 10th Revision

《疾病和有關健康問題的

國際統計分類》第十次

修訂本的詳細序號

Table A6 : Number of Maternal Deaths by Major Disease Group 2003 to 2005
表A6 : 二零零三年至二零零五年按主要疾病類別劃分的孕婦死亡人數


